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Protokół Nr XXVI/08 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 9 września 2008 roku  
o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 9 września 2008 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu  9 września 2008 roku o godzinie 16.30.  
W XXVI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 13 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Krystyna Lew;  
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Skarbnik Gminy Czempiń – Agata Cichocka - Augustyniak; 
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – asp. Dariusz Piotrowski;  
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 9 września 2008 
roku o godzinie 16.00 otworzył XXVI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XXVI sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego.  
  

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XXVI sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad uwag nie wniesiono.  

Porządek obrad przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 

Czempiń na 2008 rok.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dotyczącej 

dofinansowania „Budowy ogólnodostępnego boiska sportowego z nawierzchnią 
poliuretanową przy Szkole Podstawowej w Czempiniu”. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                      

w okresie międzysesyjnym.  
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołem XXV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  i uznał, Ŝe 
jest on zgodny z przebiegiem sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 12 radnych: 11 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” przyj ęła protokół z XXV 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 20 sierpnia 2008 roku.  
 

Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Na posiedzenie przybył radny Krzysztof Giemza, wobec czego Rada Miejska                           
w Czempiniu obradowała w 13 – osobowym składzie.  
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 5 radnych:  

1. Radny Maciej Głochowiak w sprawie wycięcia i posprzątania krzewów wokół 
przystanku autobusu szkolnego w Piotrkowicach.  

2. Radny Jerzy KrzyŜostaniak w sprawie skierowania zapytania do Starosty 
Kościańskiego w sprawie planowanej inwestycji na drodze powiatowej przy Szkole 
Podstawowej w Borowie - czy płytki chodnikowe wraz z krawęŜnikami 
zdemontowane w Czempiniu będą połoŜone właśnie w Borowie; Radny wskazał, Ŝe 
długość drogi powiatowej na tym odcinku wynosi 200 metrów; Radny Jerzy 
KrzyŜostaniak prosił o wyjaśnienie, czy mieszkańcy Borowa mogą liczyć na to, Ŝe 
inwestycja powiatowa nie będzie polegała jedynie na załoŜeniu starych płytek 
chodnikowych, tylko na połoŜeniu nowych płytek, tak, jak jest to robione w innych 
wioskach powiatu kościańskiego?;   

3. Radny Przemysław Sztukowski w sprawach:  
� naprawy i renowacji urządzeń i ogrodzenia na placu zabaw „Słoneczko” przy ulicy 

Kuczmerowicza; 
� ustawienia większej ilości kubłów na śmieci na ulicach oddalonych od centrum 

miasta, np. na chodniku przy ulicy Kolejowej, w okolicach stadionu.  
4. Radny Władysław Matysiak w sprawach: 

� usunięcia wyrwy i darni na ścieŜce rowerowej między Czempiniem a Piechaninem 
na wysokości stacji diagnostycznej; 

� przycięcia suchych konarów drzew (brzoza) rosnących w granicy działki gminnej 
w Srocku Wielkim sąsiadującej z boiskiem; suche konary stwarzają 
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niebezpieczeństwo dla widzów i sportowców biorących udział w zawodach                      
i festynach;   

5. Radny Włodzimierz Kuciak w sprawach:  
���� udzielenia odpowiedzi na pytanie, kiedy nastąpi wymiana niesprawnych Ŝarówek 

na słupach oświetleniowych przy ulicy Tarnowskiej w Czempiniu – sprawę 
zgłaszano wcześniej, jednak do tej pory nie załatwiono jej;  

���� uporządkowania chodnika przy działkach rolnych przy ulicy Tarnowskiej – jest 
porośnięty chwastami i trawą;  

���� naprawy nawierzchni ścieŜki rowerowej Czempiń – Piechanin – na wysokości 
stacji diagnostycznej; ścieŜka wymaga równieŜ uporządkowania i oczyszczenia              
z porośniętych chwastów. 

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocka – Augustyniak; Skarbnik Agata Cichocka – Augustyniak wskazała, Ŝe odbył się 
przetarg na budowę boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Czempiniu i kwota 
budowy po przetargu wynosi 324 000 zł, zatem do zrealizowania inwestycji brakowałoby 
25 000 zł, w związku z czym w załączniku nr 1 proponuje się dokonać zmiany w załączniku 
inwestycyjnym w ten sposób, aby z zadania nr 2 – budowy sali sportowej przenieść kwotę 
25 000 zł na zadanie nr 10, czyli właśnie tę budowę boiska sportowego. Skarbnik Agata 
Cichocka – Augustyniak wskazała, Ŝe nie zmienia się w związku z tą zmianą klasyfikacja ani 
paragraf, dlatego teŜ w treści tej uchwały nie będzie Ŝadnych zmian. Skarbnik Agata 
Cichocka – Augustyniak wyjaśniła, Ŝe w związku z faktem, iŜ wyŜszy o 25 000 zł jest koszt 
budowy boiska, zwiększy się równieŜ dofinansowanie z Ministerstwa Sportu o połowę tej 
kwoty, czyli o 12 500 zł.  

 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe po podjęciu przez Radę Miejską w Czempiniu 
tej uchwały, jak równieŜ następnej, dokumentacja zostanie przesłana do Ministerstwa Sportu                
i w momencie, kiedy środki te zostaną przez Ministerstwo przekazane, wprowadzone zostaną 
do budŜetu gminy Czempiń.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXVI/151/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 9 września 2008 
roku zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2008 rok przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń 
Agatę Cichocką – Augustyniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dotyczącej 
dofinansowania „Budowy ogólnodostępnego boiska sportowego z nawierzchnią 
poliuretanową przy Szkole Podstawowej w Czempiniu” przedstawionego wraz                             
z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe 
podczas jednej z poprzednich sesji podejmowana była uchwała o zaciągnięciu kredytu na to 
zadanie, jednakŜe w sytuacji, kiedy wymagane jest w Ministerstwie Sportu potwierdzenie 
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posiadania tych środków, naleŜało poczynić takie zmiany w budŜecie gminy, aby na to 
zadanie zabezpieczone zostały środki własne.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe jeśli środki na budowę boiska miałyby 
pochodzić z kredytu, to Ministerstwo Sportu Ŝądałoby umowy kredytowej, tymczasem gmina 
nie zamierza na ten cel zaciągać kredytu.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XXVI/152/08 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 9 września 2008 
roku w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dotyczącej dofinansowania 
„Budowy ogólnodostępnego boiska sportowego z nawierzchnią poliuretanową 
przy Szkole Podstawowej w Czempiniu” przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załącznik nr 
4 do niniejszego protokołu: 
 
Radny Wojciech Adamski  poprosił o szersze omówienie punktów 11, 12, 13 sprawozdania.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła:  

1. do punktu 11 sprawozdania: „Spotkanie z właścicielem gruntu uŜywanym na boisko             
w Srocku Wielkim” – Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe 
właścicielowi boiska przedstawiono propozycję przekazania gruntów w zamian za 
obecne boisko, jednakŜe nie zgodził się ona na zamianę, tymczasem w sołectwie nie 
ma gminnego gruntu, który mógłby zostać zaadaptowany na boisko, dlatego 
zaproponowano odkupienie obecnego terenu od jego właściciela i oczekuje się na 
przedstawienie przez niego oferty sprzedaŜy tego gruntu na rzecz gminy.   

2. do punktu 12 sprawozdania: „Spotkanie w sprawie gruntów uŜywanych na boisko              
w Piechaninie” – Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniała, Ŝe odbyło się spotkanie 
z właścicielem gruntu, ale ostateczny sposób załatwienia sprawy będzie znany za 
około 2 – 3 tygodnie, być moŜe boisko to zostanie zmniejszone do rozmiarów 
wymaganych przez Związek Piłki NoŜnej. 

3. do punktu 13 sprawozdania: „Spotkanie z dyrektorem Świerczyńskim z Agencji 
nieruchomości Rolnych w Poznaniu w sprawie problemów z wodą w Maruszkowie” – 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe sprawa ta toczy się od wielu lat, 
właściciel nieruchomości, na której znajduje się ujęcie wody, nie dostarcza jej 
mieszkańcom Maruszkowa, pomimo, Ŝe w podpisanym kilka lat temu akcie 
notarialnym widnieje takie zobowiązanie. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, 
Ŝe wodę do celów bytowych dostarcza mieszkańcom gmina, natomiast wodę pitną 
zakupują mieszkańcy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe władze Agencji 
Nieruchomości Rolnych zobowiązały się do podjęcia mediacji z właścicielem gruntu 
w  sprawie pomyślnego zakończenia tej sprawy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
podkreśliła, Ŝe gdyby gmina zdecydowała się samodzielnie pobudować wodociąg do 
tych mieszkańców poniosłaby koszty około 300 000 zł dla dziewięciu osób 
zamieszkujących w Maruszkowie.     
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Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
w okresie międzysesyjnym:  

1. uczestniczył w DoŜynkach Gminnych w Jasieniu;  
2. uczestniczył w Festynie „PoŜegnanie lata” na Osiedlu Nr 4 w Czempiniu;  
3. uczestniczył w II Turnieju Wsi w Nowym Borówku;  
4. w kaŜdą środę pełnił dyŜur w Urzędzie Gminy  Czempiniu.  

 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Macieja Głochowiaka: Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe po 
ostatnim objeździe gminy nie zauwaŜyła bałaganu przy przystanku w Piotrkowicach, 
nie jest równieŜ zwolennikiem wycinania wszelkiej zieleni wokół przystanków, 
jednakŜe zostanie dokonana wizja w terenie, po której stwierdzi się, czy jest konieczne 
dokonanie wycięcia krzewów w tym właśnie miejscu;  

2. Radnego Jerzego KrzyŜostaniaka: Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, 
Ŝe kwestia ta zostanie poruszona na comiesięcznej naradzie u Starosty Kościańskiego, 
która odbędzie się w dniu jutrzejszym i po tym spotkaniu zostanie udzielona 
odpowiedź;  

3. Radnego Przemysława Sztukowskiego:  
• w sprawie naprawy i konserwacji urządzeń i ogrodzenia na placu zabaw przy 

ulicy Kuczmerowicza: Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe 
konserwacja tych urządzeń ma miejsce zawsze na wiosnę kaŜdego roku, 
natomiast naprawa ogrodzenia będzie zrealizowana w ramach moŜliwości 
finansowych gminy;  

• w sprawie zwiększenia liczby koszy na śmieci: Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe realizacja zadania jest uzaleŜniona od moŜliwości 
finansowych gminy, jednakŜe postawienie większej ilości koszy na śmieci 
naleŜy dogłębnie przemyśleć, poniewaŜ często w koszach na śmieci znajdują 
się śmieci, które nie powinny tam być wyrzucane.  

 
Do punktu 10 porządku obrad: 

 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Wojciecha Adamskiego, do kogo powinny być składane 
wnioski do budŜetu gminy na 2009 rok, Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe 
wnioski takowe składane są tylko do Burmistrza Gminy.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w dniach 20 i 21 września 2008 roku 
odbędzie się Turniej Dudziarzy Wielkopolskich, w ramach którego w dniu 20 września 2008 
roku na czempińskim Rynku odbędzie się o godzinie 14.30 Koncert, na który serdecznie 
zaprasza mieszkańców gminy.   
 
Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak poinformował, Ŝe w dniu                                      
5 października 2008 roku odbędzie się Turniej Boule, na który serdecznie zaprasza wszystkie 
2 – osobowe zespoły. Jan Kaźmierczak wskazał, Ŝe na stronie internetowej Czempinia zostały 
omówione warunki uczestnictwa w turnieju.  
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Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął 
posiedzenie. 
 
Protokołował:                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej  
Inspektor                                                                                            w Czempiniu  
mgr M. Głucha                                                                           /-/ Krzysztof Sankiewicz  
 
      
     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


